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Informatiebrief aan de Raad 

 

Zaaknummer: Z -  23/078484  

Documentnummer:   

Datum: dinsdag 15 september 2023 

Onderwerp: Voortgang sporthal 

Bijlage(n): Geen 

 

Geachte Raad,  

Op 21 februari jl. heeft u een informatiebrief gekregen over de stand van zaken met betrekking tot 

de realisatie van de nieuwe gemeentelijke sporthal waarbij is aangegeven dat extra krediet 

noodzakelijk is. Deze brief dient om u te informeren over de oplevering, het oplossen van het 

energieprobleem en hoe de komende maanden benut zullen worden. Het College wil in goed 

overleg ervoor zorgen dat de hal op een goede manier in gebruik kan worden genomen voor alle 

sporters, vrijwilligers en verenigingen, zoals is vastgesteld in eerdere afspraken.  

 

Oplevering 

In de raadsinformatiebrief van februari hebben wij aangeven dat we er naar streefden de hal voor 

1 oktober 2023 op te leveren. De aannemer heeft op 24 juli, nog in de zomervakantie, de hal al op 

kunnen leveren. Dat is krap een jaar na het slaan van de eerste paal op 1 juli 2022 en is een mooie 

prestatie.  

 

Voor de in gebruik name, moeten er wel in de komende weken nog een aantal werkzaamheden 

uitgevoerd aan de buitenzijde van de hal, zoals het afronden van de tribune en de bestrating. 

Inpandig moet nog de keuken/bar geplaatst in de kantine door de Kieviten. Dit zou ertoe moeten 

leiden dat de hal met complete kantine na de kerstvakantie in gebruik genomen zou kunnen 

worden. 

 

Acties richting Liander 

Zoals al in de brief van februari is aangegeven, heeft Liander aangegeven de benodigde verzwaring 

van de kabel en trafo pas eind 2024 te kunnen realiseren. Deze is nodig voor het optimaal kunnen 

laten functioneren van de hal en de overige voorzieningen op de locatie en niet zonder elektriciteit 

te komen.  
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De afgelopen maanden is zowel ambtelijk als bestuurlijk druk uitgeoefend op Liander om tot 

versnelling over te gaan. De uitvoeringsdatum, die inmiddels verschoven was naar Q1 2025, is 

weer terug naar Q4 2024, maar zorgt er niet voor dat de hal in gebruik genomen kan worden in 

oktober 2023. De knelpunten in de planning van aanpassingen aan het elektriciteitsnetwerk is 

helaas een landelijk probleem, waar diverse gemeenten en andere partijen last van ondervinden. 

Dat is niet anders voor de gemeente Wassenaar. 

 

Maatregelen ter overbrugging 

Het College wil de hal voor alle sporters en verengingen zo snel en verantwoord mogelijk openen. 

Het is niet wenselijk om het in gebruik nemen effectief twee sportcompetitierondes uit te stellen, 

totdat Liander een passende aansluiting kan leveren. De afgelopen maanden is daarom hard 

gestudeerd op de mogelijkheden om de hal al eerder in gebruik te kunnen nemen; dus ook als de 

verzwaring van de kabel en trafo door Liander nog niet is uitgevoerd. Dit bleek een lastige materie, 

waar diverse, externe deskundigen bij betrokken zijn geweest om vermogens, piekbelastingen etc. 

en effectieve maatregelen in beeld te brengen om de benodigde energiestromen te managen en de 

daarmee gepaard gaande lasten. 

 

Het college steekt in op de aanschaf van een (permanente) accu, waarmee de beoogde datum van 

in gebruik name 1 april 2024 wordt. De sporters, die nu gebruik maken van de Schulpwei, zullen 

daardoor niet na de kerstvakantie over kunnen gaan naar de nieuwe hal, zoals beoogd, maar in 

april 2024. Sportverenigingen worden in de komende tijd betrokken bij de planning en 

inroostering, zodat zij allemaal de competitie en trainingen op goede manier kunnen aanvangen.  

 

Zoals al in februari gemeld, wordt een raadsvoorstel voorbereid, voor het benodigde aanvullend 

krediet. In dat voorstel zal ook de nadere onderbouwing van deze keuze worden gegeven. Als de 

raad op 24 oktober a.s. het aanvullende krediet voteert, zal daags daarna de opdracht voor 

uitvoering worden gegeven en wordt de in gebruik name op 1 april 2024 mogelijk. 

 

De komende maanden 

De extra tijd die ontstaat, voorafgaande aan de in gebruik name van de sporthal, zal gebruikt 

worden door de exploitatie BV om diverse voorbereidingen te treffen zoals het eerder genoemde 

opstellen van een rooster voor de gebruikers/sportverenigingen, het aanstellen van een beheerder, 

het contracteren van een energieleverancier etc. Extra tijd na oktober is daarbij heel behulpzaam. 

Daarnaast worden er nog nadere afspraken gemaakt tussen de gemeente en exploitatie BV over de 

exacte huurprijs, na doorrekening ervan en de definitieve exploitatievergoeding.  

Ook zal, zoals al voor de bouw is beloofd, er een prijsvraag worden georganiseerd om de naam van 

de nieuwe sporthal te kiezen.  
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Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

drs. K.D. Handstede, drs. L.A. de Lange, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


